



روضة وهبة تماري
Wahbeh Tamari KG



يوم الطفل العالمي World Children's Day

الرقم: ت أ/308-2023
التاريخ: 2023/11/6

حضرة أولياء الأمور المحترمين
تحية وبعد،،،

نود تذكيركم بالنشاط الخاص بمناسبة يوم الطفل العالمي الذي سيقام يوم الخميس 2023/11/9، والذي يحتفل به سنويًا بشهر تشرين الثاني بهدف تسليط الضوء على أهمية حماية حقوق الأطفال وتحسين ظروفهم في جميع أنحاء العالم. في هذا العام ونظرًا للأحداث الجارية في فلسطين المحتلة بقطاع غزة، والمعاناة التي يعانيها الأطفال وفقدان حقوقهم الأساسية، نتطلع بهذا اليوم لرؤية أطفالكم مرتدين ملابس تمثل بلدان مختلفة من حول العالم لتعزيز وعيهم بأهمية حقوقهم.

شاكرين لكم تعاونكم المستمر

Dear Parents,

We would like to remind you of our activity regarding World Children's Day on Thursday 9/11/2023. This day is observed annually during the month of November with the aim of shedding light on the importance of protecting children's rights and improving their lives and welfare all around the world. This year, given the ongoing crucial events that are taking place in Occupied Palestine and the Gaza strip, and the sufferings that the children are going through and the deprivation of their basic human rights, we would like to raise awareness with our children regarding Child protection and their basic human rights.

We look forward to seeing our dear children wearing outfits representing different countries of the world.

Thank you for your cooperation

مديرة الروضة
زهية شداد/ أبو خضر

Tel هاتف +962 (6) 566 2411 | Mob خلوي +962 (79) 506 0026 | info.tamari@nos.edu.jo | www.nos.edu.jo

ص.ب 941502 عمان 11194 الأردن | P.O.Box 941502 Amman 11194 Jordan

Accredited by



معتمدة من